
T 7300

revision: Revision:

Approved lubricants     ---     Freigegebene Schmierstoffe

26 March 2018 26. März 2018

Table E-g Motor oils for FLENDER marine gear units with and without multi-disc clutch

Tabelle E-g Motorenöle für FLENDER Marinegetriebe mit und ohne Lamellenkupplung

E - g 1 (2)



2018-03-26

Disola M 4015 Disola MT 40

Aurella XL 4040

Table E-g Motor oils for FLENDER marine gear units with and without multi-disc clutch
FLENDER gear units

T	7300

Tabelle E-g Motorenöle für FLENDER Marinegetriebe mit und ohne Lamellenkupplung

Viscosity class DIN ISO 3348 at 40 °C (mm2/s).   ---    Viskositätsklasse DIN ISO 3348 bei 40 °C (mm2/s)
SAE 40  (≈ ISO VG 150) SAE 40  (≈ ISO VG 150)

FLENDER Code No.   ---   FLENDER -Kennziffer FLENDER Code No.   ---   FLENDER -Kennziffer
E66 E66

Motor oils   ---   Motorenöle Motor oils   ---   Motorenöle

Castrol
MHP 154

Eni

Diesel GAMMA SAE 40

printed lists are not obligatory   ---   the current version is to be found using the following link http://support.automation.siemens.com/WW/view/en/44231658

CLADIUM 120 SAE 40

Mobilgard ADL 40

Fuchs
Titan Universal HD 40

Mobil

Delvac 1640

Gadinia S3 SAE 40

Texaco

TOTAL

Shell

Ursa Super LA 40 Taro 16 XD 40

base oil type and viscosity class have to be according to type plate or dimension drawing of gear box!

Brand name

Markenname

Brand name

Markenname

ausgedruckte Listen sind nicht  verbindlich    ---   die aktuelle Version ist unter dem Link http://support.automation.siemens.com/WW/view/de/44231658 zu finden
Grundöltyp und Viskositätsklasse entnehmen Sie dem Typenschild oder dem Maßblatt des Getriebes!
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